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Abstract (en)
The invention relates to a golf-like game, the playing surface of which consists of mutually independent individual playing fields (greens) and which
can be set up on virtually any solid base (including roads, car parks etc.). The greens are characterised in that they consist of a sanded-in artificial
lawn which, as a result of the dead weight of the sand, requires no further fastening to the ground, but can be made transportable again by sucking
off the sand. By means of standardising the prefabricated playing fields and uniform rules derived from golf, even international tournaments are
possible in this type of sport, which, with the designation "Putting Golf International", stands apart from conventional golf. Thanks to the absence of
the drives of traditional golf, "Putting Golf International" offers a version of the game of golf which, although closely related to golf, is space-saving,
weather-resistant, easy-care and can even be played indoors.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein golfähnliches Spiel, dessen Spielfläche aus voneinander unabhängigen einzelnen Spielfeldern (Greens) zusammengesetzt
wird und das auf nahezu jedem festen Untergrund (auch Straßen, Parkplätze usw.) aufgebaut werden kann. Die Greens sind dadurch
gekennzeichnet, daß sie aus eingesandetem Kunstrasen bestehen, der durch das Eigengewicht des Sandes keiner weiteren Befestigung mit dem
Boden bedarf, durch Absaugen des Sandes aber wieder transportfähig wird. Durch Standardisierung der vorgefertigten Spielfelder und einheitliche,
vom Golf abgeleitete Regeln sind selbst internationale Turniere in dieser Sportart möglich, die sich mit der Bezeichnung "Putting Golf International"
vom klassischen Golf abhebt. Dank dem Wegfall der Treibschläge des traditionellen Golf bietet "Putting Golf International" eine dem Golf zwar sehr
verwandte, aber platzsparende, wetterbeständige, pflegeleichte und sogar hallenfähige Version des Golfspiels.
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